
Referat fra Bestyrelsesmøde mandag d. 2.12. kl. 19.  

Deltagere: Jacob, Martin, Ane, Michael og Jytte. Referent: Jytte  

Afbud fra Merete og Jonas.  

Fraværende: Runa 

 

1. Godkendelse af dagsorden 

Godkendt med tilføjelse af punkter under evt. 

 

2. Økonomi og regnskab 24 samt budget25  

Martin fremlagde regnskab for de første 3 kvartaler i 2024.  
Endvidere drøftedes budgetforslag for 2025 med fokus på aktiviteter. 

 

3. Stævner og indtægtsgivende aktiviteter  

Michael samlede op på 2. halvår, hvor vi har afholdt NatCup ved Lynghøjsøerne. Det 
var et nyt område for mange deltagere, og der var et pænt fremmøde. 

Desuden har vi afholdt et VTR i Hedeland, som kan være ganske tæt og udfordrende.  

I 2025 planlægger vi at afholde Vinterlang omkring tidligere Flyvestation Værløse d. 12. 
januar. Banelæggerne er i gang med at udvikle baner i dette nye område. 

Vi skal afholde Divisionsmatch for 1. og 2. division i Avnstrup lørdag d. 29. marts 2025. 
Danish Spring er aflyst i den weekend.  

 

4. Opsamling på Rekrutteringskampagne  

I oktober/november blev der afholdt rekrutteringsløb på 5 søndage i Himmelev Skov. 
Der blev op til disse dage annonceret begivenheder via Facebook til 7 relevante 
løbegrupper og andre lokale grupper mv. Der dukkede samlet på de 5 søndage 44 
deltagere op, hvoraf 30 var ikke-medlemmer.   

Der planlægges nye rekrutteringsløb i marts/april 25 i Boserup. 

  

5. Planlægning af Generalforsamling 2025  



Det blev besluttet at afholde generalforsamling d. 10. februar 2025. 

Formandskabet og kasserer går videre med indkaldelse, dagsorden og oplæg til 
vedtægtsændringer. 

 

6. Børne- og ungetræning  

Udvalget har besluttet, at træningen for de mindste skal bestå af leg og sjov 
kombineret med orienteringsøvelser. Træningen er hver 2. tirsdag og som 
udgangspunkt ved klubhuset fra kl. 16.45-17.45 med efterfølgende spisning. Der 
deltager ca. 10 børn i børnetræningen.  
 
 

7. Træningsaktiviteter for voksne  
Jacob fortalte, at det er gået helt godt med at få klubbens medlemmer til at stå for 
tirsdagstræningen i 2024. Der har været afsat midler til ekstra tekniktræning, men der 
er ingen, som har meldt sig til at arrangere den. Ligeledes har der været afsat midler til 
klubtur med fokus på teknik i 2024, som ikke er blevet brugt. 

Det aftaltes at afsætte midler igen i 2025 til ekstratræning og klubtur og opfordre 
medlemmer til at melde sig til at arrangere. 

 

8. Klubhuset  

Der er i november blevet udskiftet termostater i klubhuset, som kan programmeres, og 
temperaturen kan følge en ugeplan. Klubhusudvalget styrer programmeringen af 
temperaturen. 

 

9. Sociale arrangementer 

Der er planlagt julemiddag d. 17.12 efter træning. 

 

10. Evt.  

RIU-fest. Sekretæren står for tilmeldinger til RIU-festen d. 7.2.25. Kontakt Runa.  

Find Vej Poster i Folkeparken. Ane kontakter John T, som har haft kontakt til kommunen 
vedr. flytning af nogle af vores poster.  

Klubtøj: Vi har tøj på lager til julegaver. Kontakt Michael.  


